
KRIZA BRIGADIRSTVA:
DA IN NE!

Zanimanje je,
samo...

Mladinske delovne brigade so v prvih po-
vojnih letih veliko prispevale k hitri obnovi
porušene Jugoslavije. Potem, ko je delo v mla-
dinskih delovnih brigadah počasi usihalo, smo
ga pred leti spet oživeli. Oživeli zato, da bi tu-
di mladi s prostovoljnim delom pomagali k še
hitrejšemu napredku naše domovine in tudi za-

• to, da bi se mladi iz vseh krajev Jugoslavije
srečevali, se spoznavali, krepili prijateljske sti-
ke. Tako je v zadnjih letih v Jugoslaviji vse
več mladinskih delovnih akcij.

Zanimanje za delo v brigadah je bilo ved-
no precejšnje. Prav zato nas je izredno začudil
podatefc, da na primer na eni izmed letošnjih
izmen na akciji izgradnje poti spominov in to-
varištva v Ljubljani sodelujeta le dva (!) ljub-
Ijanska brigadirja, vsi ostali so prišli od dru-
god. Kako to? Ali med mladimi Ljubljančani ni
nobenega zanimanja za brigadirsko delo?

Odgovor na to vprašanje smo skušali najti
pri Zdravku Ficu, sekretarju Občinske konfe-
rence zveze socialistične mladine Ljubljana-
ŠiSka ih Seadu Halebiču, komandantu akcije
Slovenika 79.

»Na krizo brigadirstva moramo gledati pred-
vsem z dveh zornih kotov. Zanimanje med mla-
dimi Siškarji za sodelovanje v brigadah je le-
tos približno enako kot prejšnja leta. Tako bo
letos okrog 300 mladincev sodelovalo na delov-
nih akcijah. Toda vsi brigadirji hočejo oditi na
zvezne delovne akcije v druge republike, sko-
raj nihče noče delati v Ljubljani. Vsak želi spo-
znati našo domovino, običaje drugod, navezati
stike z mladimi iz drugih področij. In tako se
dogaja, da na delovnih akcijah v Ljubljani ni
Ijubljanskih brigadirjev«, pravi Zdravko Fic.

»Tako tudi brigadirji iz drugih krajev Ju-
goslavije nimajo priložnosti spoznati mladih
Ljubljančanov, njihovega življenja. Se potem
akcija spremeni le v strogo delovno akcijo?«

»Po svoje je ta trditev točna. Toda to dej-
3tvo skušamo omiliti z obiski šišenskih brigad
na takih akcijah ob koncu tedna, z enodnevnim
delom na ljubljanskih akcijah tistih brigad, ki
odhajajo na druge delovne akcije in podobno.«

Kakšna pa je sestava brigadirjev?
»Približno polovica brigadirjev je delavcev,

druga polovica pa so dijaki. Preseneča dejstvo,

da je med brigadirji izredno malo študentov«,
je dejal Zdravko Fic.

In kakšna naj bi bila rešitev vseh naštetib
problemov?

»Rešitev je težko najti. Z drugačnimi organi-
zacijskimi pristopi kot doslej poskušamo po-
živiti delo v brigadah in s tem vzbuditi tudi
večje zanimanje za delo tudi na ljubljanskih
akcijah. Tako se skušamo kar najtesneje pove-
zati z nekaterimi delovnimi organizacijami, ki
prevzamejo pokroviteljstvo nad akcijo, sodelu-
jemo s prebivalci, kjer akcija poteka, organizi-
ramo družabno življenje. Z vsem tem upamo,
da bo brigadirsko življenje tudi v Ljubljani za
Ljubljančane postalo zanimivejše, kajti za bri-
gade, ki odhajajo na delo v druge republike, je
zanimanja dovolj, tako da nimamo posebnih te-
žav s sestavo posameznib. brigad«, je dejal Sead
Halebič. .. . . . • , , „
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